

RESORTS WORLD™ SENTOSA

Have a Merry Feast-ival

1 Nov - 2 Jan

www.rwsentosa.com/feastival

Terms and Conditions (Please visit www.rwsentosa.com/feastival for full terms and conditions.):

- Order Period: Now to 26 Dec 2022 • Collection Period: 15 Nov to 26 Dec 2022, while stocks last
- All prices are nett, inclusive of prevailing government taxes • Visuals are for illustration purpose only

条例与条款 (完整条款请至www.rwsentosa.com/feastival): • 订购日期为即日起至12月26日 • 领取日期为2022年11月15日至12月26日, 售完为止 • 所有售价均为净价, 已包含现行政府税收 • 不可与其它促销折扣或优惠同享 • 圣淘沙名胜世界保留在未提前通知的情况下修改或增加条例条款的权利 • 图片仅供参考



'Tis the season for delectable moments

欢乐佳节赏味时

This Christmas, indulge loved ones with fantastic feasts or add a little holiday spirit to your celebrations with a whimsical cocktail. Whether you're planning a special night at our signature restaurants or looking for a decadent treat to take home, at Resorts World Sentosa, Christmas is served.

今年圣诞，不妨与挚爱亲友共享佳节盛宴、齐饮创意鸡尾酒，一起沉浸在充满佳节的氛围之中吧！无论您是想在我们的特色餐厅策划一个特别之夜，还是打算将佳肴美馔带回家，圣淘沙名胜世界将为您奉上一个独具风味的圣诞佳节。

Discover your choice
of festive menus
and goodies

扫码查询
圣诞美食



Relish and Toast to Merry Moments



EGG SOUFFLÉ WITH VIN JAUNE,
TRUFFLES, AND BACON
蛋奶配黄葡萄酒、松露和培根

table65



BROWN CRAB
WITH CAULIFLOWER
AND VANILLA FOAM

棕蟹配花椰菜和香草沫

Take your holiday celebrations to the next level at Michelin-starred table65. Treat loved ones to the exclusive **6-course Festive Menu* (from \$288++)** filled with indulgent dishes such as buttery A4 Kagoshima Wagyu and delicate Brown Crab, along with a mix of classic cocktails and seasonal sippers that'll make your spirits bright.

在米其林星级餐厅 table65 收获无与伦比的节日欢庆体验。独具创意的六道菜单* (288++新元起) 包含多道豪华菜品，例如 A4 鹿儿岛和牛、鲜香棕蟹以及馥郁熏鳗，是您款待挚爱亲友的理想之选。



OPERATING HOURS 营业时间
Wednesday - Sunday | 周三至周日

LOCATION 位置
Hotel Michael, Level 1 | 迈克尔酒店一层

Book now
立即预订

LUNCH 午餐
12pm - 2pm (Last Order 1:15pm)
中午 12:00 至下午 2:00 (最后点餐截至下午 1:15)
Only available on Saturday and Sunday
仅在周六日供应

DINNER 晚餐
6pm - 11pm (Last Order 8:45pm)
傍晚 6:00 至晚上 11:00 (最后点餐截至晚上 8:45)



Dive Into the Festivities



LOBSTER RAVIOLO
独特龙虾饺

Ocean Restaurant



SUSTAINABLE
LANGOUSTINE
永续海蜚虾



JOSPER
OVEN-BAKED
WAGYU BEEF
精致烤和牛

Experience the finest flavours the ocean has to offer with Ocean Restaurant's **Feast by the Sea*** (\$298++). This unique, sustainability-inspired holiday menu is sure to delight with exquisite dishes such as Lobster Raviolo and Grilled Hand-dived Scallops.

海之味水族餐厅推出**海味盛宴*(298++新元起)**，倾力呈现顶级佳肴。这份独具个性的佳节菜单以着重可持续发展的原料为出发点，提供了龙虾饺和烤扇贝等令人垂涎三尺的精致菜肴。

OPERATING HOURS 营业时间

Daily | 每日

LOCATION 位置

Equarius Hotel, West B1M Carpark
逸濠酒店·西停车场 B1M 层

Book now
立即预订

LUNCH 午餐

11.30am - 3pm (Last Order 2pm)
上午 11:30 至下午 3:00 (最后点餐截至下午 2:00)

DINNER 晚餐

6pm - 10.30pm (Last Order 9pm)
傍晚 6:00 至晚上 10:30 (最后点餐截至晚上 9:00)



Share the Holiday Cheer



PREMIUM BEEF PLATTER

精品牛肉欢享盘

Osia Steak & Seafood Grill



COLD SEAFOOD PLATTER

高级冷海鲜拼盘



WARM XMAS PUDDING

圣诞热布丁

Let the feasting begin with Osia's decadent **Festive Sharing Platters* (from \$88++)**. Go on a grand gastronomic journey with these irresistible platters which feature a selection of specially curated meats and seafood – perfect for gathering over this Christmas.

澳西亚牛扒海鲜烧烤餐厅推出丰盛的**圣诞欢享盘*** (**88++新元起**)，用心满足您的味蕾。这些诱人的拼盘由一系列精心挑选的高级肉品和海鲜组成，非常适合圣诞聚餐，带您踏上愉悦感官的美食之旅。

OPERATING HOURS 营业时间

Daily | 每日

LOCATION 位置

Festive Walk | 节庆大道

Book now

立即预订

LUNCH 午餐

11.30am - 1pm (1st seating)
上午 11:30 至下午 1:00 (第一席)

1.30pm - 3pm (2nd seating)
下午 1:30 至 3:00 (第二席)

DINNER 晚餐

6pm - 8pm (1st seating)
傍晚 6:00 至晚上 8:00 (第一席)

8.30pm - 10.30pm (2nd seating)
晚上 8:30 至 10:30 (第二席)



Indulge the Wonders of Winter



CHAR-GRILLED RACK OF LAMB
炭烤羊排

Syun

BLUEFIN TUNA
蓝鳍金枪鱼



WINTER YELLOW
TAIL KARAAGE
冬令狮鱼唐扬

Delight in the season's most sensational flavours with Syun's masterfully crafted **Meri Kuri Menu*** (\$308++). From elegant, buttery Beluga Caviar to melt-in-your-mouth Kagoshima A4 Wagyu, every bite is a sumptuous moment that will leave your tastebuds craving for more.

Syun 春日本料理餐厅精心策划**乐在圣诞菜单*** (308++新元起), 汇集了各种当季美食。从精致诱人的大白鲟鱼子酱到入口即化的 A4 鹿儿岛和牛, 每一口咀嚼都是一份极致享受, 让人回味无穷。

OPERATING HOURS 营业时间
Wednesday - Sunday | 周三至周日

LOCATION 位置
Festive Walk | 节庆大道

Book now
立即预订

LUNCH 午餐
12pm - 1.30pm (1st seating)
中午 12:00 至下午 1:30 (第一席)
1.30pm - 3pm (2nd seating)
下午 1:30 至 3:00 (第二席)

DINNER 晚餐
6pm - 8pm (1st seating)
傍晚 6:00 至晚上 8:00 (第一席)
8.30pm - 10.30pm (2nd seating)
晚上 8:30 至 10:30 (第二席)



Tantalising Take-home Favourites



OVEN-ROASTED LAMB RACK

节庆炭烤羊排

Roasts

ROASTED BLACK PEPPER AND
PAPRIKA GRAIN-FED TOMAHAWK

黑胡椒香辣战斧牛排



HONEY-GLAZED
GAMMON HAM

圣诞经典蜜汁火腿



Whether you're celebrating with family and friends or gathering with colleagues, savour every moment with marvellous, restaurant-style mains that taste as good as they look.

*All savoury items come with sauteed baby carrots, asparagus, brussels sprouts, vine-ripened tomatoes, portobello mushrooms, chestnuts and fondant potatoes.

无论是与亲友团圆，还是跟同事欢聚，这些色香味俱全的炭烤大菜定能为您的节日时光增色添香。

*所有菜品均搭配清炒小胡萝卜、芦笋、抱子甘蓝、番茄、波特贝勒菇、板栗以及土豆。

Order now
立即订购



Tempting Take-away Treats



HOLIDAY YULE LOG
圣诞原木蛋糕卷

Goodies

MRS CLAUS'
MACARON TOWER
圣诞奶奶马卡龙塔

RASPBERRY
NAMELAKA
YULE LOG

树莓奶油
原木蛋糕卷



From classic Christmas cookies to dazzling, decadent desserts, bring sweet tidings of joy with a table laden with our delicious delights. These treats are sure to add an instant touch of merriment to your festivities at home.

从经典的圣诞饼干到诱人的精致甜点，我们精心准备了一大桌可口小食，力求营造出甜蜜又丰盛的节日氛围。把这些美食带回家，便能为您和挚爱家人创造出即时的幸福欢乐。

Order now
立即订购



SANTA CHOCO
圣诞老人巧克力



MERRI BISCOTTI
圣诞意式脆饼



HOLIDAY PANFORTE
DI SIENA
节庆潘芙蕾



AMARETTI & ANISE
CHRISTMAS COOKIES
圣诞茴香杏仁饼干



DRUNKEN STICKY
CHRISTMAS PUDDING

圣诞葡萄酒布丁



Order now
立即订购





NOËL FOREST BOULE

圣诞树林巧克力

ORDER FORM 订购表格

Pre-order 预购: Now available at rwsentosa.com/feastival

即日起于官网上预订

Collection Venue: **Hotel Michael Lobby**

取货地点: 迈克尔酒店大厅

Collection Date and Time:

取货日期及时间:

15 Nov to 26 Dec 2022, 11am to 7pm daily

2022年11月15日至12月26日, 每日早上11点至晚间7点

Contact Number 联系电话: **6577 6556**

Email Address 电邮地址: **festive@rwsentosa.com**

ROASTS	Serving (Pax) 食用人数	Public 公众订购	Members 会员订购	MasterCard 万事达卡	Qty 数量	Total 总价
Oven-roasted Lamb Rack 节庆炭烤羊排 (1.6kg)	4 - 5	\$288	\$245	\$216		
Roasted Black Pepper and Paprika Grain-Fed Tomahawk 黑胡椒香辣战斧牛排 (1.5kg)	4 - 5	\$308	\$262	\$231		
Honey-glazed Gammon Ham 圣诞经典蜜汁火腿 (2.5kg)	8 - 10	\$248	\$211	\$186		
12-hr Slow-cooked Szechuan Beef Short Ribs 12小时慢煮川香牛仔骨 (2kg)	4 - 5	\$288	\$245	\$216		
Oven-baked Cajun Salmon and Prawns 香煎卡真三文鱼与明虾 (1.2kg)	4 - 5	\$258	\$219	\$194		
Classic Roasted Whole Turkey 经典烤火鸡(整只) (6-8kg)	10 - 12	\$388	\$330	\$291		
GOODIES						
Holiday Yule Log 圣诞原木蛋糕卷 (1kg)		\$88	\$75	\$66		
Holiday Yule Log 圣诞原木蛋糕卷 (500gm)		\$50	\$43	\$38		
Raspberry Namelaka Yule Log 树莓奶油原木蛋糕卷 (1kg)		\$88	\$75	\$66		
Noël Forest Boule 圣诞树林巧克力 (1200gm)		\$128	\$109	\$96		
Mrs Claus' Macaron Tower 圣诞奶奶马卡龙塔		\$628	\$534	\$471		
Holiday Panforte di Siena 节庆潘芙蕾 (380gm)		\$38	\$32	\$29		
Amaretti & Anise Christmas Cookies 圣诞茴香杏仁饼干		\$28	\$24	\$21		
Merri Biscotti 圣诞意式脆饼		\$25	\$21	\$19		
Drunken Sticky Christmas Pudding 圣诞葡萄酒布丁		\$88	\$75	\$66		
Santa Choco 圣诞老人巧克力		\$128	\$109	\$96		
 Enjoy 25% off each order when you pay with Mastercard® 使用万事达卡订购享受75折优惠						
Corporate exclusive: Enjoy special prices. To order, please email festive@rwsentosa.com 企业专享: 享有特惠价。如需订购, 请发送电邮至 festive@rwsentosa.com						Total

Terms and Conditions:
Please allow a minimum of 5 working days for all orders to be processed. 5 days' advance notice is required for any amendments to the delivery or self-collection dates. All prices stated are nett prices, inclusive of prevailing government taxes. Full payment is required to guarantee your orders and no cancellation is allowed after purchase is made. All items are subject to availability. Food may contain traces of nuts, gluten, eggs, dairy, and other allergens. Resorts World Sentosa reserves the right to amend any of the terms and conditions without prior notice.

Kindly submit the completed form to Festive Kiosk at Hotel Michael Lobby or email a scanned copy of the completed form to festive@rwsentosa.com

Collection date / time: _____

Full Name: _____ Contact No.: _____ (Mobile) _____ (Home/Office)

Email Address: _____ RWS Membership Number (if any): _____

By checking this box, you agree and consent to receive marketing communications from Resorts World Sentosa, its related companies, in relation to their products and services, including notification of events, discounts and promotions through email, phone and SMS.

